
Beretning fra hundeaktivitet: 

Jeg havde nogle startproblemer som koordinator, det var ikke alle der syntes, det 

var ok ,at én med ikke stående hund blev kredsens koordinator. 

Der har i kredsen været afholdt 3 markprøver og en vinderklasseprøve. 2 

apporteringsprøver 2 brugsprøver og en vinderprøve. 

Jeg har deltaget i en del møder i hundeaktivitetsudvalget, bl.a. har der været møder 

omkring fremtidig aktivitet, da DJU nedlægges i sin nuværende form. 

Vi har også arbejdet med racedysten, der havde været noget brokkeri, over de 

hunde der deltog på den fynske og jyske prøve, ikke var hjemhørende i den 

pågældende landsdel. Vi var enige om i aktivitetsudvalget, det er racerne der 

udtager holdene til racedysten, endvidere har vi besluttet, alle racer kæmper mod 

alle, således der kun er én race der vinder og én individuel vinder.  

 


